
 
EEN BOEIEND GESPREK MET EEN BEZIELD MEDEWERKER IN ONZE 
PAROCHIE 
 
Onlangs hadden we een interessant gesprek met Daniel Van Nieuwenhuyze. Hij is al 
enkele jaren met pensioen, maar stilzitten en nietsdoen staan niet in zijn 
woordenboek. Hij bekleedt wel vier functies binnen onze parochie! Maar we laten 
hem liever zelf aan het woord: 
 

 
Daniel, hoe lang ben je al met pensioen en wat was 
jouw beroep? 
Ik werk niet meer beroepsmatig sinds 2009. Ik was een 
zogenaamde IT’er van vóór het PC-tijdperk. In het begin 
was dat vooral programmeren, maar dat is dan 
geëvolueerd naar “support” en uiteindelijk database 
specialist. Mijn laatste job deed ik in Sidmar (het huidige 
Arcelor Mittal). Ik heb voornamelijk gewerkt op grotere 
computers, mainframes genoemd. Ik ben begonnen in het 
bedrijf Manta waar ik twee jaar heb gewerkt. Later 
pendelde ik naar Brussel bij Philips. Daar ben ik 40 jaar 
gebleven en op het einde ben ik uitgezonden naar 

verschillende bedrijven voor het organiseren van de database. 
In het begin van mijn carrière draaiden de computers met ponskaarten. Eigenlijk is 
dat gebaseerd op het jacquard-systeem van de weverijen. Zo kon men een figuur in 
een weefsel creëren. Ook de orgeldraaiers hanteren dit principe. In die tijd bestonden 
er geen scholen voor computeropleidingen. Je moest al doende leren, op de 
werkvloer.  
 
En nu ben je opnieuw werkzaam, maar dan als vrijwilliger… Welke functies 
vervul je nu allemaal? 
Ik ben medewerker van het parochieblad, verzorg de websites van dit blad en die 
van het dekenaat, ik ben ook lector in Sint-Anna Heirbrug, ik zing in het koor 
Weerbots, en ten slotte ben ik penningmeester in de kerkraad van Sint-Anna. 
 
Ben je al lang zanger bij Weerbots? 
Dat doe ik al sinds ik met pensioen ben. Ik zing graag en het repertoire ligt me wel. 
Weerbots is een solidariteitskoor met liederen in alle talen die bedoeld zijn om de 
wereld te verbeteren. Uniek is ook dat we met instrumenten werken die voor een 
kleurrijk effect zorgen. Ik hou wel van die stijl, al geef ik toe dat een “gewoon” 
kerkkoor ook mooie liederen kan brengen.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Hoe lang ben je al lector? 
Ik ben begonnen in de Kopkerk. Daarna heb ik een tijdje 
voorgelezen in de Sint-Laurentiuskerk. Toen de diensten 
in de Kopkerk werden stopgezet, ben ik in Sint-Anna 
Heirbrug begonnen. Mijn “carrière” moet dus zowat 15 
jaar bedragen. 
Als lector moet je je goed voorbereiden. Vooral de twee 
lezingen kan je vooraf goed bekijken in het parochieblad. 
Sommige lezingen bevatten ingewikkelde 
zinsconstructies. Als je dit vooraf niet bestudeert, kan je 
in de problemen komen om de tekst vlot naar voor te 
brengen.  
 
 
 
 
 

 
En je bent ook nog penningmeester in de kerkfabriek van Sint-Anna? Wat 
houdt die functie in? 
Een kerkfabriek zorgt ervoor dat de erediensten ongestoord kunnen doorgaan. Alles 
moet aanwezig zijn, het gebouw moet onderhouden worden, de verzekeringen 
moeten betaald worden, de verwarming moet draaien… Dat vergt een hele 
boekhouding en dat gaat via een speciaal programma. Die boekhouding wordt 
ingekeken door officiële instanties, zoals het stadsbestuur, het bisdom en de 
provincie. Alles kan gecontroleerd worden, maar het is wel niet openbaar. Die 
controle vind ik een goede zaak, want tenslotte werk je met gemeenschapsgeld. 
Zo’n kerkfabriek werkt met budgetten en het is de taak van de penningmeester om 
erop toe te zien dat dit niet overschreden wordt, behalve voor grote werkzaamheden, 
zoals herstellingen aan het dak of schilderwerken bijvoorbeeld. 
De naam “kerkfabriek” is een beetje oubollig en wordt nu meestal vervangen door 
“kerkraad”. Maar eigenlijk is dat in het leven geroepen door Napoleon. Die wou een 
einde maken aan sommige toenmalige financiële misbruiken.  
Vóór het coronatijdperk ben ik met deze job begonnen, maar het heeft toch maanden 
geduurd om me dit systeem eigen te maken. Van opleiding ben ik geen boekhouder, 
maar dankzij mijn ICT-kennis lukt dit op de duur wel.  
 
Daarnaast ben je ook nog medewerker van Kerk en Leven, het parochieblad? 
Dat doe ik ook al jaren. Mijn voorganger is gestopt omwille van gezondheidsredenen. 
In het begin moest ik nog elke week naar de dekenij komen. Stilaan zijn we 
overgeschakeld naar mailverkeer om elkaar vanop afstand te bereiken. Op een 
gegeven moment heeft priester Herbert een nieuw systeem in het leven geroepen via 
de app Dropbox. Zo konden we elkaars documenten zien en eventueel aanpassen. 
Nu zijn we met drie medewerkers - Martine De Maesschalck, Geert Defauw en ikzelf 
- en de twee laatstgenoemden zijn elk verantwoordelijk voor hun week. Dit zorgt 
ervoor dat we niet voortdurend belast worden.  
Momenteel werkt de uitgeverij Halewijn met een nieuwe opmaaktool en daar zijn 
jammer genoeg nog kinderziektes aan verbonden. Zo verschijnen de foto’s niet altijd 
op de gewenste grootte en zijn er vaak ongewenste witte plekken. Ik wil toch even 
benadrukken dat dit niet aan ons ligt…  



 
We hebben ook een website waarop dan sommige artikels uit de gedrukte 
versie worden overgenomen. Is dat ook jouw taak? 
Inderdaad. Het is een publiek geheim dat het aantal abonnees van de gedrukte 
versie achteruit gaat. Soms is er nuttige informatie die dan verloren kan gaan. Dan 
vind ik het zinvol om dit op het internet te zetten, via onze website 
www.parochielokerenmoerbeke.be. Ik ben daar al ettelijke jaren mee bezig. 
Momenteel zijn er bijvoorbeeld vragen naar wat men moet doen om een doopsel aan 
te vragen. Via de website wordt daarover uitleg gegeven. Daar staan dan doopdata, 
contactgegevens en andere nuttige informatie in. Ik merk dat sommige onderwerpen 
vaak geraadpleegd worden. Mensen spreken me soms daarop aan. Ook het feit dat 
de vieringen in Sint-Anna Heirbrug gestreamd worden, zorgt vaak voor positieve 
reacties.  
Maar niet alles van het parochieblad komt automatisch op de website  Alleen 
informatie die relevant is voor een breed en jonger publiek, zoals ouders van 
vormelingen bijvoorbeeld. Onze website is geen concurrent van de gedrukte versie, 
maar zorgt alleen voor aanvulling.  
 
Hoe verloopt het contact tussen de medewerkers van ons parochieblad? 
We hebben een redactieraad die drie tot vier keer per jaar samenkomt. Daar zoeken 
we onderwerpen die best passen in een bepaalde periode. Dat kan over Pasen 
gaan, maar ook over het vormsel bijvoorbeeld. Zo leggen we vast wat er in elk 
nummer zou moeten komen. Daarnaast houden we uiteraard ook telefonisch of per 
mail contact met elkaar.  
In die redactieraad zitten deken Geert als eindverantwoordelijke, Martine De 
Maesschalck die op de dekenij veel informatie binnenkrijgt, Bob Van Lancker, diaken 
Bert, Geert Defauw en ikzelf. We vullen elkaar goed aan. 
 
Ben je van plan om die functies nog lang aan te houden? 
Ja, zolang ik dit nog kan! Het voordeel is dat ik de meeste jobs vanuit thuis kan 
uitvoeren. Ik ga toch naar de kerk en dan kan ik daar net zo goed lector zijn ook. Er 
zijn ook niet te veel vergaderingen. Zo is dat allemaal doenbaar. Ik word volgend jaar 
75, maar zolang ik me goed voel, mag de parochie op mij blijven rekenen! 
 
Bedankt, Daniel, voor dit leuke gesprek over je bezielde inzet voor onze Heilige 
Laurentiusparochie Lokeren-Moerbeke! 
 
Geert Defauw 

http://www.parochielokerenmoerbeke.be/

